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Abstract (en)
Cooling air channels (14) are formed within the turbine section (12) of a drive shaft (10) and between turbine disks (13) around the turbine section.
Each of the cooling air channels radiates outward from a cavity (15) around the cooling air supply channel (16) within the drive shaft and is of an
elliptical cross-section. The major and minor axes of each cooling air channel runs perpendicular and parallel to the drive shaft axis, respectively.

Abstract (de)
Bei einer Rotorwelle (10), insbesondere für eine Gasturbine, sind Kühlluftkanäle (14) vorgesehen, die im wesentlichen in radialer Richtung von innen
nach aussen verlaufen und mit einer im Inneren der Rotorwelle (10) vorhandenen Kühlluftzuführung (16) in Verbindung stehen. Eine Verbesserung
der mechanischen Eigenschaften der Rotorwelle wird dadurch erreicht, dass die Kühlluftkanäle (14) zur Verminderung von mechanischen
Spannungen einen elliptischen Querschnitt aufweisen.
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